
Pričakujemo lahko slabše
rezultate

V prvem polletju so bili
rezultati poslovanja Ijub-
Ijanskega gospodarstva
dokaj ugodni, v drugem
polletju pa se že kažejo ne-
katere slabosti. Izvršilni
odbor Gospodarske zbor-
nice občin ljubljanskega
območja je obravnaval
oceno družbenoekonom-
skih tokov do konCa leta
1979, z nekaterimi izhodi-
šči za leto 1980 in ob tem
ugotovil, da so bili ugodni
rezultati v prvem polletju
posledica visoke konjunk-
ture, ki pa se ne nadaljuje v
drugem polletju. Prav tako
so ugotovili, da stopnja
produktivnosti, ki jo je do-
seglo gospodarstvo, ne za-
dovoljuje in bodo morale
OZD iskati večji dohodek
predvsem v notranjih re-
zervah in to, še posebej na
oblikovanju ustreznejših
povezav nekaterih poslov-
nih in drugih funkcij v te-
meljnih organizacijah

združenega dela in delov-
nih organizacijah ter se-
stavljenih organizacijah
združenega dela.

Poleg tega so na tej seji
obravnavali tudi »Analizo

investicijskih naložb v raz-
širjeno reprodukcijo, ki $o
v uresničevanju ter analizo
nerešenih zahtevkov za do-
polnilna sredstva za nalož-
be v razširjeno reprodukci-
jo« in ob tem po razpravi
priporočili vsem OZD, čla-
nicam ljubljanske zborni-
ce, da ob obravnavi 9-me-
sečnih rezultatov poslova-
nja še posebej ocenijo svo-
jo investicijsko dejavnost
in namen, predvsem z vidi-
ka razvojnih usmeritev v
prihodnjem srednjeroč-
nem obdobju. Ob tem bl
veljalo pristaviti, da so sin-
dikati, gospodarska zbor-
nica in drugi dejavniki ob
zaključku akcije »Zaključ-
ni računi« letos spomladi
opozarjali, da rezultatov
poslovanja ne bi smeli
obravnavati samo enkrat
na leto in da to ne sme blti
ne zgolj knjigovodski pri-
kaz uspešnosti ali neuspeš-
nosti poslovanja, marvečje
treba delavcem pokazati
tudi vzroke, ki so do takih
rezultatov pripeljali in po-
novno, ob analizi doseda-
njega poslovanja, preveriti
nadaljnjo usmeritev OZD.


